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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Lesz-e magyar kvóta hazánk 
csapatsportbajnokságaiban?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Jogos a kormány részéről nemzeti identitásunk védelmének szándéka, ennek azonban része kéne
legyen  a  magyar  sport  védelme  is.  Csapatsportjaink  döntő  többségében  korlátozás  nélkül
alkalmazhatóak külföldi, sőt EU-n kívül jövő sportolók. Így fordulhat elő, hogy pl. az idei Szeged–
Veszprém kézilabdadöntőn a pályára lépő 27 játékos közül mindössze 7 volt csak magyar játékos,
vagy  a  tavaly  ősszel  megrendezett  Fradi-Újpest  futballmeccs  kezdőiben  a  22-ből  pusztán
3. Ráadásul  nem is  olyan  jók  a  külföldiek:  bár  kevés  esélyt  kapnak  a  magyarok,  a  labdarúgó
gólkirályt az elmúlt években mégis a csak hazai játékosokkal felálló Paks csapata adta.

E jelenlegi, teljesen liberális „szabályozatlansággal” Magyarország azt is kinyilatkozza, hogy noha
120-130 évig kiemelkedő szinten működtettük a magyar sportot külföldiek mértéktelen alkalmazása
nélkül, a 2020-as évekhez érve erre már nem vagyunk képesek. Ez természetesen nem igaz, viszont
a nemzeti önbecsülésünket a földre küldi. Pedig nemzeti 11-ünk az elmúlt hetekben bizonyította
országnak-világnak, hogy a magyar sportolók képesek kapott gól nélkül, oda-vissza legyőzni a világ
egyik legszínvonalasabb, a Premier Ligában edződő játékosokra építő angol válogatottat.

Jelenleg még érvényesül  klubszinten a balliberális  érzékenyítés hatása: „teljesen mindegy, hogy
négerek vagy magyarok játszanak, a lényeg, hogy nyerjünk!” Ezen szemléletnek eklatáns példája az
FTC. Elnöke az a Kubatov Gábor, aki a Fidesz alelnöke is, így a kormány nem utasíthatja el azt a
megállapítást,  amely  szerint  hazánk  legnépszerűbb  klubja  is  a  külföldiek  mértéktelen
szerepeltetésében látja az eredményességet, elsorvasztva ezzel a magyar utánpótlás-nevelést. Ahogy
arra a Mi Hazánk Mozgalom Sportkabinetének elnöke, Nagy Attila is felhívta a figyelmet: nem



 
mindegy, kik vívják ki a sikereket!

Úgy gondoljuk,  jogunk van olyan törvény megalkotására,  amely  garantálja  a  magyar  sportolók
szereplését a magyar adófizetők pénzéből is megrendezett  bajnokságokban, a befizetett  adókból
épített sportlétesítményekben. A jelenlegi nem ilyen! Ne fordulhasson elő, hogy a klubokhoz bejövő
TAO-pénzek ilyen jelentős mértékben vándorolhassanak külföldi sportolók zsebeibe. Nincs arról
szó, hogy külföldi ne szerepelhessen, de a pályán tartózkodó magyar állampolgárok számarányát –
sportágtól függően – 50-70%-ban határoznánk meg.

A magát nemzetinek és sportbarátnak tartó kormány hogy szolgáltathatja ki ennyire a külföldieknek
a nemzeti büszkeségünk forrásának számító csapatsportjainkat?
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